



Administrative Decision (١٥٦ / 2025)
Listing of Government Development Bonds
Issue No. 76

قرار إداري (١٥٦ / 2025)
إدراج سندات التنمية الحكومية
الإصدار 76

Pursuant to:

استناداً إلى:

- The Royal Decree No. 18/2019 promulgating the commercial companies' law.
- The Royal Decree No.5/21 to transfer Muscat Securities Market to a closed joint stock company named Muscat Stock Exchange.
- The Royal Decree No.46/2022 promulgating securities law.
- The Article of Association of Muscat Stock Exchange SAOC.
- The Public Debt law promulgated by Royal Decree No.68/2023.
- The Central Bank of Oman 76th Issue of Government Development Bonds (GB76) at a size of OMR 90,000,000 divided into 900,000 bonds at a 4.35 % per annum.

- المرسوم السلطاني رقم [2019/18] بإصدار قانون الشركات التجارية.
- المرسوم السلطاني رقم [2021/5م] بتحويل سوق مسقط للأوراق المالية إلى شركة مساهمة عمانية مقفلة باسم شركة بورصة مسقط.
- المرسوم السلطاني رقم [2022/46م] بإصدار قانون الأوراق المالية.
- النظام الأساسي لشركة بورصة مسقط [ش.م.ع.م].
- قانون الدين العام الصادر بالمرسوم السلطاني رقم [2023/68]
- إصدار البنك المركزي العماني لسندات التنمية الحكومية رقم 76 (GB76) بقيمة 90,000,000 ر.ع مقسمة إلى 900,000 سند بقيمة قدرها 100 ر.ع للسند بفائدة سنوية قدرها 4.35%.

And according to:

ووفقاً لـ :

The recommendation of Market Operations Department.

توصية دائرة عمليات السوق .

It has been decided:

تقرر الآتي:

Article (1): The bonds shall be listed in the Bonds and Sukuk Market until maturity date on 24/08/2030.

المادة (1): تدرج السندات في سوق السندات والصكوك حتى تاريخ استحقاقها في 2030/08/24 م.

Article (2): This decision shall be effective as from Tuesday 26/08/2025.

المادة (2): يُعمل بهذا القرار اعتباراً من يوم الثلاثاء 2025/08/26 م.

Haitham Salim Al Salmi
Chief Executive Officer

هيثم بن سالم السالمي
الرئيس التنفيذي

Issued: 01 Rabi – al Awwal 1447 H
 Corresponding to: 25 August 2025

بورصة مسقط
MUSCAT STOCK EXCHANGE

صدر في: 01 ربيع الأول 1447 هـ
 الموافق: 25 أغسطس 2025 م

